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Abstract (en)
This suction housing (inlet housing) essentially consists of a flange 4, for connection to a pump casing 2, and an intake funnel 1 and is used, for
example, in tubular type pumps. In order to maintain suitable suction conditions for operation of the pump in conjunction with compact construction,
the intake funnel 1 has perforated side walls which are flared towards its inlet opening. The suction housing is suitable, for example, for tubular type
pumps provided with a suction chamber. <IMAGE>

Abstract (de)
Dieses Einlaufgehäuse besteht im wesentlichen aus einem Flansch 4 zum Anschluß an ein Pumpengehäuse 2 und einem Einlauftrichter 1 und
wird beispielsweise bei Rohrgehäusepumpen verwendet. Um bei kompakter Bauweise geeignete Zulaufbedingungen für den Betrieb der Pumpe
einzuhalten, weist der Einlauftrichter 1 sich zu seiner Eintrittsöffnung hin erweiternde perforierte Seitenwände auf. Das Einlaufgehäuse eignet sich
beispielsweise für mit einer Einlaufkammer versehene Rohrgehäusepumpen. <IMAGE>
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